
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 12/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 344/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης 
επί του  14ου θέματος «Επί εισηγήσεως 
Δ.Ε. για κυκλοφοριακές ρυθμίσεις». 

 
       Σήμερα 9 Ιουνίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 5-6-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
ύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Κ. Συμεωνίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Σ. Παναγιωτίδης Η. Σοφιανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Ι. Ακριβόπουλος  
4. Γ.  Μιχαηλίδης Γ. Ορφανίδης Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
5. Π. Παυλίδης   Ι. Καπετανίδης 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Π. Ποταμόπουλος 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Πιτούλιας 
9. Α. Δελαβερίδης   Γ. Μανακούλης 

10. Α.  Τσιάρας   Β. Ρήσσου 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Μ. Τρανίδης   Απών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Α. Παπαστεργίου   Κ. Καπανίδης 
15. Γ. Κάκαρης  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθαν οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Α. Παπαστεργίου, Β. 
Γιαννουλάκης, Ε. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, 
Η. Σοφιανίδης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 314/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Χ. Γεωργιάδης και αποχώρησε ο κ. Α. Δελαβερίδης.  
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 315/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Δελαβερίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. Τσιαμήτρος,  Χ. 
Γεωργιάδης. 

16. Χ. Σκουμπόπουλος 
17. Χ. Γεωργιάδης 
18. Β. Γιαννουλάκης 
19. Ε. Σοφιανίδης 
20. Μ. Σακαλής 
21. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
22. Ε. Γουναράς 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 317/2008 απόφασης προσήλθε ο 

κ. Χ. Γεωργιάδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ι. 
Καλαϊτζίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 318/2008 απόφασης προσήλθαν 
οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ν. Τσιαμήτρος και αποχώρησαν οι κ.κ. Ν. 
Μωυσιάδης, Χ. Γεωργιάδης, Ε. Σοφιανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 329/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Ν. Μωυσιάδης και αποχώρησε ο κ. Β. Γιαννουλάκης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 344/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Α. Δελαβερίδης, Ε. Γουναράς. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 345/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Ε. Γουναράς και αποχώρησε ο κ. Τ. Χατζηαθανασίου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 351/2008 απόφασης αποχώρησε ο 
κ. Γ. Κάκαρης. 

23. Ι. Καλαϊτζίδης 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 14ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 4-6-2008 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου τεχνικών Δημητρίου Δάσκαλου, που έχει ως εξής: 

Σύμφωνα με την παρ. 1 του αρθ. 79 του Ν. 3643/06 (ΚΔΚ) που αφορά 
κανονιστικές αποφάσεις «Οι Δημοτικές και κοινοτικές αρχές ρυθμίζουν θέματα της 
αρμοδιότητάς τους εκδίδοντας τοπικές κανονιστικές αποφάσεις, στο πλαίσιο της 
κείμενης νομοθεσίας με τις οποίες θέτουν κανόνες», μεταξύ άλλων όπως αναφέρεται 
στην παρ. 1α4 του ιδίου άρθρου «Για τη ρύθμιση της κυκλοφορίας, των 
μονοδρομήσεων και κατευθύνσεων κυκλοφορίας, τον προσδιορισμό και τη 
λειτουργία των χώρων στάθμευσης των οχημάτων, καθώς και την τοποθέτηση και 
λειτουργία μετρητών ή εγκαταστάσεων ρύθμισης της στάθμευσης των οχημάτων σε 
κοινόχρηστους χώρους».       

Εξάλλου στην παρ. 2 του ιδίου άρθρου αναφέρεται ότι «Την έκδοση των 
τοπικών κανονιστικών αποφάσεων των Δήμων εισηγείται στο Δημοτικό Συμβούλιο η 
Δημαρχιακή Επιτροπή», ενώ στην παρ. 1 του άρθρου 82 του ιδίου νόμου που αφορά 
τη ρύθμιση της κυκλοφορίας αναφέρεται ότι «Οι κανονιστικές αποφάσεις που 
αφορούν τη ρύθμιση της κυκλοφορίας, τον καθορισμό των πεζοδρόμων, 
μονοδρομήσεων και κατευθύνσεων κυκλοφορίας, τον προσδιορισμό και τη 
λειτουργία των χώρων στάθμευσης οχημάτων σε κοινόχρηστους χώρους, εκδίδονται 
μετά προηγούμενη κατάρτιση σχετικών μελετών, οι οποίες έχουν εκπονηθεί ή 
εγκριθεί από τις τεχνικές Υπηρεσίες του οικείου Δήμου ή Κοινότητας …». 

Όμοια στην παρ. 1 του άρθρου 52 του Ν. 2696/99 (ΚΟΚ) αναφέρεται μεταξύ 
άλλων ότι «μέτρα που αφορούν τη ρύθμιση κυκλοφορίας…………κλπ λαμβάνονται 
με αποφάσεις Δημοτικού ή κοινοτικού συμβουλίου με βάση μελέτες που έχουν 
εκπονηθεί ή εγκριθεί από τις αρμόδιες Τεχνικές Υπηρεσίες των Οργανισμών 
Αυτοδιοίκησης».   
 Σε εφαρμογή των παραπάνω διατάξεων το τεχνικό τμήμα του Δήμου Βέροιας 
εισηγείται την έγκριση ή μη των ρυθμίσεων που προέκυψαν μετά από αιτήματα 
πολιτών και διαφόρων φορέων για κυκλοφοριακά θέματα, για τα οποία συνέταξε τις 
ανάλογες μελέτες (ή τεχνικές εκθέσεις). 

Στη συνέχεια γνωμοδότησε η επιτροπή κυκλοφοριακού σχεδιασμού και 
κυκλοφοριακής αγωγής πολιτών του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, που 
συνεδρίασε γι’ αυτό το σκοπό την 27-3-2008, ενώ η Δημαρχιακή Επιτροπή με τις υπ’ 
αριθμ. 165/2008 απόφασή της ανέβαλε τρία (3) θέματα που ήταν στην ημερήσια 
διάταξη και με την υπ’ αριθ. 216/2008 αποφάσισε οριστικά, μεταξύ άλλων, τα 
παρακάτω: 

1.- Την παραπομπή του θέματος που αφορά την αίτηση του Μωυσίδη 
Στέφανου για απομάκρυνση των πινακίδων στάσης και στάθμευσης και των 
κολωνακίων στην πλατεία Ασωμάτων, στην Τεχνική υπηρεσία του Δήμου 
προκειμένου να εκπονήσει νέα μελέτη στην πλατεία Ασωμάτων που να προβλέπει και 
θέση πάρκιγκ. 

2.- Την τοποθέτηση πέντε (5)  ενδεικτικών πληροφοριακών πινακίδων, της 
εταιρείας «Σπύρος Ζερβός Ι. Κ.Τ.Ε.Ο. HELLAS E.Π.E.» στα εξής σημεία:  α) δύο (2)  
εκατέρωθεν της οδού Σταδίου,  δύο (2) εκατέρωθεν της οδού 25ης Μαρτίου και ένα 
(1) πίσω από την ΔΕΗ στην οδό Φιλήμωνος. Οι πινακίδες θα τοποθετηθούν με 
υπόδειξη της Τεχνικής υπηρεσίας του Δήμου. 

Τα παραπάνω θέματα συζητήθηκαν στην συνεδρίαση του Δημ. Συμβουλίου 
στις 19-5-2008, ωστόσο επειδή δεν προέκυψε η απαιτούμενη πλειοψηφία από τις 
ψηφοφορίες που διεξήχθησαν, αφού απαιτούνται 14 θετικές ψήφοι, δεν ελήφθησαν οι 
σχετικές αποφάσεις. 



Ύστερα από τα παραπάνω, υποβάλλουμε εκ νέου τις ανάλογες Τεχνικές 
Εκθέσεις της Τεχνικής Υπηρεσίας, το πρακτικό της συνεδρίασης της επιτροπής 
κυκλοφοριακού σχεδιασμού και κυκλοφοριακής αγωγής πολιτών και τις 165/2008 
και 216/2008 αποφάσεις της Δημαρχιακής Επιτροπής και καλείται το Δημοτικό 
Συμβούλιο να αποφασίσει για την έγκριση ή μη των παραπάνω κυκλοφοριακών 
ρυθμίσεων.  

 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δάσκαλος: Τα θέματα που αναφέρονται στο εισηγητικό τα συζητήσαμε στην 

προηγούμενη συνεδρίαση, αλλά δεν υπήρξε η απαιτούμενη αυξημένη πλειοψηφία 
είτε να απορριφθούν είτε να εγκριθούν και επανέρχονται στο Δ.Σ. όπως προβλέπεται 
από τον κώδικα. 

Δελαβερίδης: Διαδικαστικά. Δεν ήμουν στο προηγούμενο Δ.Σ. στο 
συγκεκριμένο θέμα, όμως συζητήθηκε, απ’ ότι είπε και ο κ. αντιδήμαρχος, κι έγινε 
και η ψηφοφορία και για τα δύο θέματα. Με ποια διαδικασία λοιπόν επανέρχεται σ΄ 
αυτό το Δ.Σ. ή αν δεν έχουμε και σήμερα πλειοψηφία θα πάει στο επόμενο ή στο 
μεθεπόμενο μέχρι να καταλήξουμε και να έχουμε απόλυτη πλειοψηφία; Από πού 
ορίζεται αυτό; Η ψηφοφορία γίνεται μία φορά και τελειώνουμε, είτε θετικά είτε 
αρνητικά. ΄Η πήρε τις 14 ψήφους και πέρασε το θέμα ή δεν περνάει. Να πάρουμε τότε 
όλα τα θέματα του Δ.Σ. που δεν πέρασαν, να τα φέρουμε πάλι εδώ για να περάσουν. 
Εγώ απέχω της διαδικασίας. 

Δήμαρχος: Αυτό ορίζεται από τον Κώδικα κε Πρόεδρε και γι’ αυτό ήρθε το 
θέμα. Δεν κάνουμε τίποτα του κεφαλιού μας εδώ πέρα. 

Χατζηαθανασίου: Εδώ τονίστηκε ότι ξαναμπαίνει ένα θέμα γιατί είτε πρέπει 
να ψηφιστεί είτε να καταψηφιστεί. Η άρνηση του Δ.Σ. να ψηφίσει με 14 ψήφους, δεν 
είναι αυτόματα κι απόρριψη του θέματος; Η διαδικασία μπάζει ως προς αυτό το 
σημείο, δηλαδή φέρτε το και ξαναφέρτε το, μέχρι να βαρεθούμε και να το 
ψηφίσουμε. 

Σκουμπόπουλος: Ο πολίτης έχει ένα αίτημα. Ο κώδικας ορίζει για το αίτημα 
αυτό την απόλυτη πλειοψηφία κι εμείς εδώ, είτε το θέλουμε είτε δεν το θέλουμε, είτε 
μας αρέσει είτε όχι, πρέπει να ψηφίσουμε και να σχηματίσουμε 14 ή αρνητικά ή 
θετικά. Γι’ αυτό θα ξανάρχεται το θέμα και όσοι θέλουν ας φεύγουν κρυφά κι όσοι 
θέλουν ας φεύγουν φανερά από το Δ.Σ. Είμαστε εδώ για να ψηφίζουμε και οι πολίτες 
πρέπει να παίρνουν απαντήσεις κι όταν ο κώδικας λέει ότι αυτή η απάντηση πρέπει 
να έχει την απόλυτη πλειοψηφία οφείλουμε να ψηφίζουμε. Μπορεί να σχηματιστεί 
αρνητική αλλά θέλει 14 και όχι λιγότερα. Άρα ψηφίζουμε. 

Πρόεδρος: Νομίζω ότι το πρόβλημα κε Σκουμπόπουλε δεν είναι αυτό αφού 
αυτό είναι κατανοητό. Το πρόβλημα είναι πόσες φορές θα γίνεται αυτό το πράγμα. 

Σκουμπόπουλος: Μέχρι να έχει απόλυτη πλειοψηφία. Να πείσουν ο ένας τον 
άλλον ποιος έχει το δίκιο. Γι’ αυτό υπάρχει το σώμα. 

Στο σημείο αυτό αποχώρησε ο σύμβουλος Α. Δελαβερίδης. 
Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Σακαλής: Για το ιδιωτικό ΚΤΕΟ, αναφέρει το εισηγητικό ότι ζητά να 

τοποθετήσει πέντε πληροφοριακές πινακίδες και πού θα τοποθετηθούν. Αυτές οι 
πινακίδες έχουν κάποιες συγκεκριμένες διαστάσεις; Δεν πρέπει να αναφέρεται; Θα 
είναι 50Χ50, 1,50Χ 2; 

Παυλίδης: Επειδή στην επιτροπή κυκλοφορίας τότε η τροχαία είχε πει ότι οι 
πινακίδες που τοποθετούνται σε πεζοδρόμια, σε διασταυρώσεις ή οπουδήποτε 
προβλέπονται από τον κώδικα κι επειδή, όπως ισχυρίζεται ο συμπολίτης μας αλλά κι 
επειδή υπάρχει κι ένα άλλο προηγούμενο στον Δήμο, εγώ προτείνω να γίνει ένα 
ερώτημα στο υπουργείο Μεταφορών και στο υπουργείο Δημόσιας Τάξης που είναι 
υπεύθυνα γι’ αυτές τις πινακίδες ώστε να απαντηθεί αν έχει αυτό το δικαίωμα. Γιατί 
δεν είναι μόνο για έναν ιδιώτη, αλλά ή θα γίνει για πολλά ή θα γίνει για όλα, οι 



πινακίδες πρέπει να είναι συγκεκριμένες κ.λ.π. Προτείνω λοιπόν πριν ψηφίσουμε, να 
γίνει αυτό το ερώτημα ώστε όποια απόφαση και να πάρουμε να μην είμαστε άδικοι 
ούτε εμείς προς τον συμπολίτη ούτε να πάρουμε λάθος απόφαση. Να ξέρουμε τι 
επιτρέπεται κι επειδή αυτό το ορίζουν άλλοι να έχουμε μία απάντηση. 

Σκουμπόπουλος: Οι πληροφοριακές πινακίδες έχουν συγκεκριμένες 
διαστάσεις και ο νόμος λέει πού επιτρέπεται και πού απαγορεύεται. Θα κρυβόμαστε 
πίσω από το δάχτυλό μας τώρα; Θα ταλαιπωρούμε τον πολίτη; Να μην αναβληθεί το 
θέμα. 

Σακαλής: Νομίζω ότι υπάρχουν δύο σκέλη. Το ένα αφορά τι είδους 
πληροφοριακές πινακίδες θα μπουν, δηλ. οι διαστάσεις και το άλλο είναι αν 
επιτρέπεται αυτό, δηλ. αν τα ΚΤΕΟ ανήκουν στον δημόσιο κοινωνικό χαρακτήρα ή 
όχι. Και για τα δύο πρέπει να υποβάλλουμε ερώτημα στα αρμόδια υπουργεία. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Π. Παυλίδη για αναβολή 
συζήτησης και λήψης απόφασης επί του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. Μηλιόπουλος, 
Ν. Μωυσιάδης, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Μ. Τρανίδης, Α. 
Παπαστεργίου. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Χ. Σκουμπόπουλου για 
πρόοδο της συζήτησης και λήψη απόφασης επί του θέματος; 

Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 5 σύμβουλοι: 
Δ. Δάσκαλος, Α. Τσιάρας, Γ. Κάκαρης, Χ. Σκουμπόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου-
Καραχατζή. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Μ. Σακαλής. 
 Από την ψηφοφορία απουσίαζε ο σύμβουλος Τ. Χατζηαθανασίου. 
 Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία το θέμα για την τοποθέτηση πληροφοριακών 
πινακίδων του ιδιωτικού ΚΤΕΟ αναβάλλεται προκειμένου να γίνει ερώτημα στα 
αρμόδια υπουργεία. Για το θέμα της Πλ. Ασωμάτων, ποιοι συμφωνούν με την 
εισήγηση της Δημαρχιακής Επιτροπής; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 13 σύμβουλοι: 
Μ. Σουμελίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Π. Παυλίδης, Π. Τσαπαρόπουλος, Σ. 
Μηλιόπουλος, Ν. Μωυσιάδης, Α. Τσιάρας, Ν. Τσιαμήτρος, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Μ. 
Τρανίδης, Α. Παπαστεργίου, Γ. Κάκαρης. 
 Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Μ. Σακαλής, Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
 Από την ψηφοφορία απουσίαζε ο σύμβουλος Τ. Χατζηαθανασίου. 

Πρόεδρος: Σύμφωνα με την παράγραφο 2 του άρθρου 79  του Δημοτικού 
Κώδικα οι κανονιστικές αποφάσεις λαμβάνονται από το Δ.Σ. με την απόλυτη 
πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του. Για το παραπάνω θέμα, δηλαδή 
την αναπομπή του θέματος της πλατείας Ασωμάτων στην Τεχνική Υπηρεσία δεν 
προέκυψε η απαιτούμενη πλειοψηφία από τις ψηφοφορίες, αφού απαιτούνται 14 
θετικές ψήφοι. Συνεπώς δεν μπορεί να ληφθεί απόφαση για τα θέμα αυτό και 
περαιώθη η συζήτησή του.  
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 4-6-2008 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Δ. Δάσκαλου. 
2.- Τις αριθ. 165 & 216/2008 αποφάσεις της Δ.Ε. Δήμου Βέροιας. 
3.- Τις μελέτες των αντίστοιχων κυκλοφοριακών ρυθμίσεων που συντάχθηκαν από 
την τεχνική υπηρεσία του Δήμου. 
4.- Τις απόψεις και προτάσεις της Δημάρχου και των δημ. συμβούλων, όπως αυτές 
αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του παρόντος θέματος. 
5.- Το αποτέλεσμα των ψηφοφοριών. 
6.- Τις διατάξεις των άρθρων  79 (παρ. 2) και 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 



 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
 Αναβάλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του θέματος έγκρισης ή μη 
τοποθέτησης πέντε (5) ενδεικτικών πληροφοριακών πινακίδων της εταιρείας «Σπύρος 
Ζερβός Ι. Κ.Τ.Ε.Ο. HELLAS E.Π.Ε.» (στις οδούς Σταδίου, 25ης Μαρτίου, 
Φιλήμωνος) προκειμένου να υποβληθεί ερώτημα από την αρμόδια υπηρεσία του 
Δήμου στα Υπουργεία Μεταφορών και Εσωτερικών εάν τα Ιδιωτικά Κ.Τ.Ε.Ο. έχουν 
δημόσιο κοινωνικό χαρακτήρα και επιτρέπεται η τοποθέτηση των παραπάνω 
πινακίδων ή το αντίθετο. 
 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  344 / 2008 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Ε. Σοφιανίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Μ. Σακαλής 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α. Δελαβερίδης Ε. Γουναράς 
 Α.  Τσιάρας Ι. Καλαϊτζίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Μ. Τρανίδης   
 Α. Παπαστεργίου   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Γ. Κάκαρης   
     
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Η. Σοφιανίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  18-6-2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 
 


